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Zápis z 10. jednání Komise protidrogové (KP) RMČ Praha 10, které se konalo dne 
24. 2. 2025 v budově Úřadu městské části Praha 10, od 16:45 hod. do 17:30 hod.  

 
Jednání bylo zahájeno v 16:50 hodin. Jednání řídil předseda komise Mgr. Matěj Štěpánek, 
který přivítal přítomné členy a konstatoval, že komise je usnášeníschopná.   
 
Přítomni: Mgr. Matěj Štěpánek, JUDr. Jaromír Badin, Mgr. Pavel Mareš, p. David Krůta, 
Mgr. Ondřej Počarovský, Mgr. Stanislav Šimek  
 
Nepřítomni: p. Mikuláš Pobuda, PaedDr. Martina Richterová Těmínová, Mgr. Josef Zběhlík, 
Mgr. Jan Žufníček - omluveni 
 
Hosté: dle prezenční listiny  
 
Určení ověřovatele 
 
Předseda komise určil jako ověřovatele zápisu Mgr. Počarovského.  
 

1. Schválení programu 10. jednání KP 
 
Předseda komise přednesl návrh programu:   
 

1. Schválení programu 10. jednání KP 
2. Aktuální vývoj v „protidrogové“ legislativě ČR 
3. Aktuální informace z Protidrogové Komise Rady hl. m. Prahy (návrh na rozdělení 

dotací PAS) 
4. Výjezdní březnové zasedání KP v Adiktologické a AT ambulanci DROP IN – Nučická 
5. Diskuse 

 
Hlasováno o programu ve výše uvedené podobě:  
 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
6 6 0 0 0 

 
 

2. Aktuální vývoj v „protidrogové“ legislativě ČR  
 
Předseda komise velmi podrobně informoval o vývoji v legislativního procesu. Novela zákona 
– tři skupiny látek – celostátně to drhne, novela měla platit od 1.1.2025, ale až v půlce roku 
budou prováděcí předpisy, takže by to mělo být snad od 1.7.2025. (Předseda představil 
podmínky rozdělení látek do třech skupin, popsal proces schvalování). Panuje však obava, že 
se celá záležitost nedohodne a v tomto volebním období se nezvládne projednat.  
 
Následně byla představena problematika debaty WHO (a komisí OSN) nad možným návrhem 
globálního zákazu HHC, a to v souvislosti právě s „aktuální“ protidrogovou legislativou ČR. 

    
Diskuse: JUDr. Badin, Mgr. Počarovský,    
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3. Aktuální informace z Protidrogové Komise Rady hl. m. Prahy (návrh na 
rozdělení dotací PAS) 

 
Na HMP probíhá proces posouzení projektů v této oblasti. K dispozici bylo cca 69 mil. Kč, 
z toho cca 64 mil. Kč je alokováno na víceleté projekty. Bude proto posíleno z rozpočtové 
rezervy. 
 
 
 
Hlasováno o usnesení KP/10/01/2025: 
 
Komise protidrogová 
 

I. DOPORUČUJE 
       aby v dotačním pro rok 2026 odbor sociální žádal o dotaci v plné výši. 

 
Průběh hlasování: 

PŘÍTOMNO PRO PROTI ZDRŽEL SE NEHLASOVAL 
6 6 0 0 0 

 

Informace o projektech primární prevence – nízký objem financí.   
 
 
Diskuse: Mgr. Počarovský, Petřík, Mgr. Mareš      
 

4. Výjezdní březnové zasedání KP v Adiktologické a AT ambulanci DROP IN – 
Nučická 

 
Další zasedání protidrogové komise proběhne jako výjezdní, a to 31. 3. 2025 po 17:10. 
Pokud by komise nebyla usnášeníschopná, proběhla by neformální návštěva přítomných 
členů komise.    
 
 

5. Diskuse 
 
Mgr. Šimek – dotaz na obsazení místa protidrogového koordinátora – do VŘ dorazilo asi 
osm životopisů – nyní proběhnou s vybranými uchazeči pohovory.  
 
 
Předseda KP poděkoval všem zúčastněným za aktivní účast a jednání po vyčerpání programu 
v 17:30 hodin ukončil.  
 
 
Mgr. Ondřej Počarovský     Mgr. Matěj Štěpánek  
ověřovatel zápisu       předseda Komise protidrogové   
 
 
Pavel Petřík  
tajemník Komise protidrogové  
 
 
V Praze 10. 3. 2025  
 


